
  				CKKP :: Klubový večer ČKK 19.května 2008					

	Program klubu byl v důsledku onemocnění přednášejícího hosta změněn na volnou
debatu a zamyšlení se kolem života a působení členů  klubu. 

V ČKK je tradicí, pověřit řízením večera svého klubového jubilanta, který pak může
program uspořádat zcela podle svých představ. 

Výskyt jubilantů, jak nás informoval předseda, bude na podzim početnější a tak se
máme na co těšit, neboť jejich projevy a ukázky bývají nejsledovanější.             

V souvislosti s konstatováním, jak roste zájem o práce amatérských autorů, padla
výzva k účasti na barrandovské soutěži. Podmínky a propozice soutěže najdete na této
adrese :    http://ukazse.tv/contact.aspx   Podle sdělení předsedy, může vítězící
účastník obdržet 5.000 Kč a to se má odehrávat každý týden.  

http://ukazse.tv/contact.aspx


S televizí NOE i nadále probíhají přípravná jednání a pan Fořt přes těžkosti ve
vyjednávání prohlásil : “Ono se to rozjede !“ Proto také apeloval na zvýšení filmové
kritiky tak, aby vedla k dalšímu zvýšení kvality amatérské produkce, neboť šance na
vysílání našich snímků s digitalizací  nových vznikajících televizí porostou.             

Podle zkušeností paní Evy Benešové, která si nechala nainstalovat počítače  dva, jeden
pro film a druhý pro internet, protože internet může  střihové programy někdy
nabourat. Někteří movitější členové již mají počítače tři…       

     

Zajímavá byla polemika kolem natáčecích a střihových praktik.Veterán klubu pan
Skoták, dávný průkopník poetické diatoniky, vzpomněl na úspěchy a ocenění, která s ní
dosahoval. Pan Igor Goriunov naopak, vsadil nyní na rychlý sestřih krátkých klipů.
S nimi pak vyhrává soutěže současné.            
Na některé připomínky, že by se klub měl pokusit nějak omladit, reagoval pan Vrbata
slovy, že generační problém členské základny je závažný, převládají staří a to se



vyskytuje i v ostatních filmových klubech. 

To není jen problém ČKK, ale dalo by se říct celostátní. Převážně chybí lidé středního
věku, jejichž hlavním údělem je dovychovat rodinu. Do filmařiny se pouštějí převážně
později, mnohdy až v důchodu.  Přesto v ČKK, který je funkční už 73 let, výměna
generací se přece jenom obnovuje. 

Zajímavá diskuse, trvala 2,5hodiny                                                           



Zaznamenal z pověření předsedy, Václav Jágr.

Fotografoval Josef Jíša.  


